

公園注意事項

PARK GUIDELINES

- 園區僅供酒店房客使用。
- 六月齡以下幼犬、患有傳染病之犬隻及發情母犬皆禁止進入園區。
- 犬隻進入園區前或離開園區後，飼主須使用外出籠或推車。
- 犬隻離開園區前，飼主須先行使用洗腳池為犬隻進行腳底清潔。
- 園區提供犬隻活動使用，飼主應防範大、小型犬互咬情形發生。
- 犬隻不聽指令、有攻擊或互咬情形，請飼主立即將犬隻繫上牽繩並牽離園區。園區內所發生之情事，由陪同人及飼主自行負責。
- 遊具僅供犬隻使用，賓客請勿攀爬，以避免造成受傷及危險。
- 犬隻於園區便溺應立即清除，離場後自行帶走。
- 犬隻及兒童進入園區內須由成人陪同，並儘量避免兒童在園區奔跑，以免被犬隻追咬。
- 罷患心血管疾病、骨關節疾病、其他疾病或懷孕母犬，請避免過度運動。
- 園區內不得飲食及餵食犬隻，以防犬隻爭食互咬。
- 園區內禁止犬隻洗澡及梳毛行為。
- 請珍惜共享資源，並善盡飼主責任，維護安全及秩序。
- 如有未盡事宜，依相關法令規定辦理。
- 本酒店對於在使用設施時所造成的任何財物損失、身體傷害及相關事項不承擔任何責任。
- 酒店保有更改上述使用規則之權利。

- The park is for hotel guests only.
- Puppies under six months old, dogs with contagious diseases, and female dogs in heat are not allowed in the park.
- Owners must use a pet carrier or stroller when entering or leaving the park.
- Owners must use the foot-washing station to clean their dog's paws before leaving the park.
- The park is designated for dog activities, and owners should prevent conflicts between dogs of different sizes.
- If a dog is disobedient, shows aggression, or engages in fighting, owners must immediately leash the dog and remove it from the park. All incidents within the park are the responsibility of the owner or accompanying person.
- All equipment is for dogs only. Guests must not climb on it to avoid injury or danger.
- Owners must clean up their dog's waste immediately and take it with them when leaving.
- Dogs and children must be accompanied by an adult. Children should avoid running to prevent being chased or bitten by dogs.
- Dogs with cardiovascular diseases, joint disorders, other illnesses, or pregnant dogs should avoid excessive exercise.
- Eating and feeding dogs in the park are prohibited to prevent food-related conflicts.
- Bathing or grooming dogs inside the park is prohibited.
- Please cherish shared resources and fulfill your responsibilities as a pet owner to maintain safety and order.
- Any matters not covered in these regulations will be handled in accordance with relevant laws and regulations.
- The hotel is not liable for any property damage, bodily injury, or related incidents arising from the use of the facilities.
- The hotel reserves the right to modify these regulations at any time.

管理單位 Management

休閒部 Recreation 03-272-5044

安全部 Security 0979-932-002

鄰近醫療院所 Nearby Hospital

恩主公醫院 En Chu Kong Hospital 02-2672-3456

237 新北市三峽區復興路399號 No. 399, Fuxing Rd., Sanxia Dist., New Taipei City 237

